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Vragen van het lid Rudmer Heerema (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over de Nederlandse implementatiewijze van de Vogel- en 
Habitatrichtlijn (ingezonden 10 april 2015). 

Vraag 1
Klopt het dat u een inventarisatie van knelpunten gaat houden bij alle 
provincies ten behoeve van de fitnesscheck op het gebied van Europese 
Natuurwetgeving (Vogel- en Habitat Richtlijn)?1 

Vraag 2
Zo ja, op welke termijn gaat deze inventarisatie plaatsvinden en wanneer zal 
deze afgerond zijn? 

Vraag 3
Wanneer kan de Tweede Kamer de resultaten van deze inventarisatie van 
knelpunten tegemoet zien en op welke manier zal deze aangeboden worden 
aan de Tweede Kamer? 

Vraag 4
Bent u daarnaast bereid om per knelpunt aan te geven uit welke wet of 
richtlijn deze voortvloeit, nationaal dan wel Europees? Zo nee, waarom niet?

1 Zie uw brief van 8 april 2015 (zaaknummer 2015Z06299); http://www.rijksoverheid.nl/
documenten-en-publicaties/kamerstukken/2015/04/08/kamerbrief-over-over-de-nederlandse-
implementatiewijze-van-de-vogel-en-habitatrichtlijn.html, en uw antwoord op eerdere schrifte-
lijke vragen (zaaknummer 2015Z04405)
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